

## **ABSTRAK**

### **Analisis Kasesahan Diajar dina Palaksanaan Pembelajaran Online Nalika Pandemi Covid-19 Di SDN Sanca III**

**Ku**

**Mia Meliyana  
NPM 175060150**

Skripsi ieu ngabahas hesena diajar dina ngalaksanakeun pangajaran online salila pandemi Covid-19 di SDN Sanca III. Tujuan tina panalungtikan ieu nyaéta nganalisis hesena diajar dina ngalaksanakeun pangajaran online salami pandemi Covid-19 di SDN Sanca III. Rumusan masalah dina proyék akhir ieu nyaéta: (1) kumaha kasesahan diajar dina palaksanaan pembelajaran online salami pandemi Covid-19 di SDN Sanca III, (2) kumaha cara ngusahakeun kasesahan dina ngalaksanakeun pembelajaran online nalika pandemi Covid-19 di SDN Sanca III. Jenis ieu panilitian nganggo metode deskriptif kualitatif. Téhnik ngumpulkeun data anu digunakeun nyaéta wawancara, kuesioner, sareng dokuméntasi. Téhnik analisis data anu digunakeun nyaéta skala Likert, réduksi data, presentasi data, verifikasi jeung nyieun kacindekan.

Sumber data tina panilitian ieu aya 2 réspodén utama, nyaéta guru sareng murid. Hasil tina panalungtikan nuduhkeun susahna diajar dina ngalaksanakeun diajar online salila Covid-19, guru gaduh kasusah pikeun panduan langsung pikeun murid anu teu tiasa maca sareng ngitung, guru henteu ngawasa téknologi pikeun ngajantenkeun média pembelajaran, murid hésé ngarti matéri anu parantos diajarkeun, kagiatan di bumi anu ngahambat prosés diajar online, henteu sadaya murid ngagaduhan alat pikeun prosés diajar online, murid henteu teras-terasan ngagaduhan kuota, jaringan internét lemah di sakuliling bumi, sareng kolot sesah pikeun panduan murid salami prosés diajar online. Sedengkeun pikeun upaya anu dilakukeun ku guru ku nyieun kelompok leutik pikeun murid anu teu bisa maca jeung ngitung, guru sok ngingetan murid pikeun nuluykeun pelajaran salajengna dina buku modul supaya matéri henteu kahambat, saminggu sakali dilaksanakeun tepung sareng murid pikeun ngagunakeun tugas, murid anu teu gaduh kuota atanapi pakakas téknologi, sok ngiringan ka babaturanana anu caket sareng bumi, guru sok ngingetan ka indung bapa na murid supados salawasna ngabimbing murangkalihna di bumi.

**Kecap Pamageuh:** *Hesena Diajar dina Palaksanaan Pangajaran Online*